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 Backa Øst samfällighetsförening, Fjallbacka 2021 – 02- 11 
STYREMØTE 
 
Sted: Teams pga utbrudd covid 19 
 
Tilstede: Tore Steen Nilsen, Erik Helgeby, Kristian Frøyland og Anne-Grethe Gullichsen  
Frafall: Øyvind Larsen 
 
Dagsordning 
 
 
Dagsorden:  
 

1. Gjenomgang  av referat fra forrige styremøte . 

2. Økonomi  

3. Hjemmeside 

4. Oppfølgingsaker fra forrige styremøte 

5. Eventuelt  

Dagordning / Innkalling: 
 
1: Gjennomgang av referat fra forrige styremøte – godkjent. 

2: Økonomi 

I forhold til budsjett prognose ligger vi foran budsjett. Regnskap for 2020 viser ett overskudd på kr 

8516,-. Grunnen til overskuddet er lite aktivitet pga corona. 

 

3: Hjemmesiden : https://www.backaost.com/   
 

Info/ velkomstbrev på hjemmesiden skal  være på svensk, norsk og  engelsk. 

Info som henger på oppslagstavlen, viser til link til hjemmesiden.  

 

I dag finnes det en oversikt over navn og husnummer info på hjemmesiden. Inntil videre ønsker ikke 

styret å legge ut e post og telefonnummer til våre medlemmer i henhold til reglene rundt GDPR.  

 

Styret kjenner til at det finnes en lukket facebook gruppe som har adresse: ”Norra Backa Nabo Lag” -  
endel norske hytteeiere er her  medlemmer, oppfordrer svenske hytteeiere å bli med i denne 
gruppen om ønskelig. Ta kontakt med Anne-Grethe om en ønsker å bli med  
 

 

https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.backaost.com%2F&data=02%7C01%7C%7C166e01c43ba94ec5415908d811bc7603%7C546c32f5cee84ad18a2623eb24a20f9c%7C0%7C0%7C637278848429456827&sdata=LoQmXTo5Pptdl6dYe536SZHQcIXxZ%2FeRfws8QEZ2L4I%3D&reserved=0
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4: Oppfølgingsaker fra forrige møte:  

Det er kommet forespørsel om lys ved postkasser. Saken er tatt opp med PostNor. Om dette 
skulle være mulig må vi plassere postkassene på en annen måte så ikke alle postkassene står 
på samme plass. Tas opp som egen sak på Årsmøtet. 
 
Rydding av ravinen – er tatt opp med markeier og tilbakemelding er: det finnes ingen kort- 
eller langtidsplan for rydding i området i området Ravinen. Föreningen står fritt til å 
rydde/holde nede vegetasjon som gror opp, men skal vi kutte ned stammer med diameter 
over 10 cm så skal markägar kontaktes/spørres FØR noe gjøres. Tas opp som dugnad/staddag 
til våren 

 
Felles postkasse ved Leran. Det er ønskelig at denne kassen fjernes – vi oppfordrer ALLE 
medlemmene på feltet som finner adressert post der til så raskt som mulig å melde fra til 
Post Nor at denne kassen ikke skal være i bruk.  

 

Eventuelt: 

Fremdeles utfordringer for noen norske hytteeiere å få lastet ned og få betalt norske TV 

kanaler direkte til Telia. Kville fiber er informert om saken og jobber for en løsning. Ønske er 

at norske hytteeierne som har denne utfordringen  betaler sine norske TV kanaler direkte til 

Kville fiber. 

 

             Neste styremøte: 2021- 04-14 

            Anne- Grethe  Gullichsen 

            Sekretær. 

 

 


